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Verslag van de Algemene Ledenvergadering van het NSPS in een zaal van Van der Valk Hotel 

Duiven 

op zaterdag 25 november 2023 vanaf 10.30 uur 

Afmeldingen: Dhr. J. Heldens, J. Kuipers, Stal de Drift, H. Nijssen en R. van Raak 

1. Opening 

Goede morgen Dames en Heren, 

Mede namens mijn collega bestuursleden heet ik u van harte welkom op onze najaars- 

vergadering. Een speciaal woord van welkom voor onze ereleden, leden van verdienste en 

allen die zich inzetten voor ons stamboek. Zoals afgesproken gaan we vandaag voor het eerst 

in een ALV digitaal stemmen. Tijdens de coronaperiode hebben we daar al ervaring mee 

opgedaan en we hopen hiermee weer een stap voorwaarts te zetten. Het is de eerste keer en 

dat geeft wat extra werk om alles goed in te regelen. We hopen dat we de volgende keer, 

met de ervaring en de gegevens van nu, het digitale stemmen nog beter in kunnen zetten. 

Voor nu kan er ook nog op papier gestemd worden maar dat willen we natuurlijk zoveel als 

mogelijk beperken. 

In mijn voorwoord wil ik graag een 3-tal onderwerpen aan de orde stellen. 

De eerste is de fokkersavonden. Rond de 200 leden hebben begin dit jaar de fokkersavonden 

bezocht. Er is veel gediscussieerd en er zijn talrijke aanbevelingen gedaan en opmerkingen 

gemaakt. De organisatie commissie heeft de neerslag van de fokkersavonden in een 

verslag opgenomen. Vervolgens heeft het bestuur een aantal speerpunten benoemd en die 

teruggekoppeld naar de LAR. Het doel daarvan is dat we graag goed willen weten welke 

speerpunten het HB verder op moet pakken om met meer concrete voorstellen te komen. 

Het heeft geen zin om zaken uit te werken waarvan vooraf al vast staat dat die de eindstreep 

niet halen. Er komt een speciale LAR vergadering waar we zoveel mogelijk informatie en 

richting op willen halen. Daarna is het bestuur weer aan zet en zullen we komen met meer 

concrete voorstellen. De processen nemen best veel tijd in beslag maar zorgvuldigheid gaat 

in mijn optiek voor. 

Het tweede onderwerp is het verkiezen juryleden. 

Het bestuur is van opvatting dat de huidige methode van het verkiezen van juryleden niet de 

beste manier is om in het team te voorzien. Het bestuur heeft een concept voorstel gemaakt 

hoe dat anders zou kunnen en dat voorgelegd aan de LAR. De LAR heeft het plan voorzien 

van kritische opmerkingen. We gaan met het plan terug naar de tekentafel en komen zo 

spoedig mogelijk met een aangepast concept. 

Het derde onderwerp betreft het besturen van de stamboekvereniging. 

Vandaag staan ook verkiezingen voor het HB op de agenda. Er wordt wel eens gezegd “dat 

weet je toch wel, je bent voorzitter van het bestuur?” . Helaas moet ik dan bekennen dat ik 

het nodige niet weet maar op moet zoeken. Dat opzoeken lukt goed als het goed verwoord is 

in onze statuten en reglementen. Het wordt voor mij echt lastig als ik in de notulen zaken 

moet opzoeken. Mijn conclusie is dat je best wel wat tijd nodig hebt om redelijk in de 

materie thuis te raken. Voor mijn gevoel heb je zeker een jaar nodig voordat je als 

bestuurslid de meeste ins en outs eigen hebt gemaakt. Daarna kan je plannen smeden en 

kunnen de plannen worden voorgelegd aan de betrokken partijen. Inmiddels ben je dan wel 

door je 3-jarige termijn heen en wil je dat toch graag afronden. Een mooi voorbeeld is het 

plan voor onze PR en media. Er is een plan wat veder uitgewerkt gaat worden, maar het 

vraagt tijd. Een ander voorbeeld is onze inspanning om ons juryteam te verbreden. Er is 
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een uitvoerig plan gemaakt voor de opleiding van nieuwe juryleden en ook een plan voor de 

begeleiding van de huidige juryleden. De conclusie is dat we hard werken aan de plannen 

maar dat we die plannen ook graag uit willen voeren. Ik hoop van harte de plannen uit te 

kunnen voeren met het team wat nu achter de tafel zit. Tot slot hopen wij op een 

constructieve vergadering en rekenen op uw positieve inbreng. 

Dames en Heren in de afgelopen periode zijn ons helaas een aantal leden ontvallen. 

Ik verzoek u, voor zover mogelijk, hen staande in een moment van stilte te gedenken. 

 

Beste Leden ik wens u een goede vergadering toe en verklaar hiermee de vergadering voor 

geopend. 

 

2. Mededelingen en ingekomen stukken 

• Voor het digitale stemmen bleken er fouten te zitten in de email adressen. Hierdoor 

duurt het langer voordat het online stemmen gereed staat. We willen dan ook met 

punt 7 van de agenda beginnen. 

• John Duteweert is voorzitter van de stemcommissie, iemand bezwaar hier tegen? 

Geen bezwaar.  

• William Kloosterman zal met de microfoon door de zaal lopen. 

• Vraag via de mail van Gerko Lanting. Het bestuur neemt hier kennis van en zal hier 

intern overleg over hebben. 

• Punt mededelingen vanuit het bestuur zal als punt 5b op de agenda behandeld 

worden. 

• De stemming over benoeming FTC lid laten we vervallen en dit punt wordt 

doorgeschoven naar de voorjaars ALV. Wel willen we Jeffrey Haas, FTC kandidaat 

mee laten lopen als stagiair bij de FTC. Jeffrey Haas komt uit Wapenveld, heeft ca 10 

pony’s in de midden- en grote maat. 

7.  Jaarrekening 2022 

a. Behandeling en vaststelling van de concept tarieven 2024.  

Salarisverhoging bij de ICT van 15 tot 20%, hierdoor hogere kosten. De CAO sport 

verhoogt het salaris met 6% en per 1 oktober nogmaals 2%. Verder legt Klaas 

Oudman uit hoe hoog de consumentenprijsindexering was in 2022 en 2023. Hierdoor 

komt de verhoging van de tarieven neer op 5%. Bovendien moeten we ook een 

commissie van beroep hebben voor niet leden. Niet leden gaan 750 euro betalen. 

Het tarief voor leden wordt verhoogd van 250 naar 500 euro. 

Martin Kramp vraagt waarom er wel verzuimkosten van 38 euro worden gerekend 

tijdens de HK en niet bij het NK merries in Lunteren. 

Sjef Damen : het bestuur stelt voor om de tarieven te verhogen met 5%. Is het niet 

beter om aan de kostenkant te kijken bij Equis. Er zitten veel kantoorkosten verwerkt. 

Hoe lang moeten we nog bij Equis blijven, is veel te duur en niet betrouwbaar. We 

hebben dit jaar een korting gehad bij Equis. De extra kantooruren zijn verhaald op 

delta horse. 

Voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen. 
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b. Behandeling en vaststelling van de concept begroting 2024. 

Het ledental is stabiel. We hebben ca 1950 leden op dit moment. De administratie 

voor derden is fors hoger. KvtH bleek achteraf veel werk. Hier is een naheffing voor 

berekend. Er wordt ook weer rente verstrekt door de bank. 

Er is ook gekeken of we zonder de andere stamboeken betere cijfers konden 

overleggen. Indien we deze administratie niet zouden doen zouden de cijfers negatief 

uitkomen. 

Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen 

3. Digitaal stemmen 

• Voor het digitale stemmen zijn er mensen van ALV-online aanwezig in de zaal. Indien 

er problemen zijn kunt u hen om raad vragen. Voor diegenen die dit niet kunnen kan 

er op papier gestemd worden. Deze zullen geteld worden door de medewerkers van 

het kantoor. 

 

4. Verslag van de Algemene Ledenvergadering van 29 april 2023 

• Redactioneel: geen opmerkingen 

• Naar aanleiding van: geen opmerkingen 

 

5. Voorstellen  

Het inloggen bij online ALV voor het online stemmen gaat stroef en lukt bij een groot aantal 

mensen niet. Voor nu wordt het online stemmen gestopt en krijgt eenieder papieren om te 

kunnen stemmen. De medewerkers van online ALV bieden aan om de stemmen te tellen met 

de voorzitter John Duteweert en de medewerkers van kantoor. 

a. Voorstel indexverlaging midden- en grote maat zwarte hengsten 

Stemmingsuitslag, 111 voor, 13 tegen, 1 blanco, 1 ongeldig. Aangenomen 

b. Mededelingen vanuit het bestuur 

Jacoba Jensma: 

Bericht bestemd voor de hengstenhouders: 

Door de problemen met het hengstenhoudersportaal als gevolg van de crash van het 

systeem, is er afgesproken dit jaar coulance te hanteren in de termijn voor het aanmelden 

van de dekkingen. Wel het vriendelijke verzoek de dekkingen uiterlijk aan te melden voor 1 

januari 2024. Ook in de boete voor het te laat aanleveren van de dekkingen zal dit jaar 

coulance worden gehanteerd. Indien u de dekkingen heeft ingevoerd, het verzoek te 

controleren of de factuur van afdracht volgt via het stamboekkantoor. Ontvangt u deze niet, 

dan is er vermoedelijk iets niet juist gegaan en verzoeken wij u hierover contact op te nemen 

met het stamboekkantoor. Ook als u zaken in de factuur ziet die niet correct zijn, dan kunt u 

eveneens contact opnemen met het stamboekkantoor. 

Zoals iedereen heeft kunnen zien ben ik herkiesbaar. Graag leg ik uit waar ik mij de afgelopen 

3 jaar mee heb beziggehouden. 

1. Kantoororganisatie 

2. Werkgever en personeel 

3. Delta Horses 

4. Komst andere stamboeken 
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5. Post P.R. ook behartigd 

Aandachtspunten waarmee ik me bezig zal houden mocht ik herkozen worden. 

1. Delta Horse, kantoor en leden 

2. Commissie t.a.v. communicatiemiddelen (orgaan en website) 

 

 

Remond Molenkamp: 

 

Is evenals Jacoba Jensma nu herkiesbaar. Ook Remond legt uit waar hij de afgelopen 3 jaar 

mee aan de slag geweest is. Hij vindt het werken in het bestuur prettig, het is een goed team. 

Besturen is vooruitzien en er komt best veel op ons af. 

 

• PPC’ers: 

Het afgelopen jaar hebben we er met de dames van kantoor voor gezorgd dat onze 

PPC’ers de kwaliteit van dienstverlening naar onze leden op peil konden houden. Er is 

afscheid genomen van een aantal PPC’ers en er zijn nieuwe mensen ingezet. Het 

komend jaar gaan we, met name in het zuiden van het land, de rayons nog een goed 

bekijken. De wenselijkheid voor opleiden van nieuwe mensen t.b.v. handhaven 

dienstverlening in de toekomst wordt bekeken. 

 

• Keuringen: 

Premiekeuringen 

Afgelopen jaar een redelijk normaal verlopen keuringsseizoen gehad. Hier en daar 

moesten we actief acteren m.b.t. wijziging van inzet van juryleden. Alles is in goed 

overleg en naar tevredenheid opgelost. De komende jaren zullen de aantallen pony’s 

op onze premiekeuringen niet toenemen is de verwachting. Daarom wordt vanuit het 

bestuur hier al over nagedacht. Is samenvoegen van keuringen nodig/wenselijk? De 

initiatieven vanuit fokverenigingen, zoals de afgelopen jaren in Brabant en Groningen 

ondersteunen we van harte. Wat mij betreft is de lijn voor de komende jaren om niet 

van bovenaf dwingend iets op te leggen, maar vooral het gesprek met de  fok-

verenigingen te voeren en initiatieven van onderaf te stimuleren. Draagvlak is nou 

eenmaal erg belangrijk. 

 

Nationaal Kampioenschap 

De NK Lunteren zijn de laatste jaren zeker hoogtepunten in ons verenigingsjaar 

geweest. De lengte van het programma baart enige zorgen. Evenals de locatie met de 

huidige beperkingen. Met de organisatiecommissie ben ik daarom bezig om een 

goede evaluatie te houden en naar de opzet voor volgend jaar te kijken. De vraag of 

het wenselijk is naar een nieuwe locatie uit te kijken gaan we daarbij niet uit de weg. 

 

Hengstenkeuringen 

De hengstenkeuringen hebben het afgelopen jaar vrij veel geld gekost. Mede daarom 

is besloten om dit jaar in december naar twee dagen te gaan. Daarbij is geluisterd 

naar diverse geledingen binnen onze vereniging. Zo is bijvoorbeeld de wens van de 

inzenders om alles op één dag af te handelen, en de wens van de jury om de 

hengsten in de eerste bezichtiging ook weer in groepen te zien gehonoreerd. Maar 

ook deze andere aanpak van de HK is niet zonder slag of stoot gegaan. Hoe komen 
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we zoveel mogelijk tegemoet aan de belangen van verschillende partijen, zonder 

weer in de rode cijfers te komen. In goed overleg is de organisatiecommissie daar in 

geslaagd. Het is fijn werken met zo’n actieve groep mensen. 

De beide dagen in december voor de jonge hengsten worden lange dagen. Er zijn 144 

hengsten aangemeld, mooi verdeeld over beide dagen. Omdat er in Mariënheem 

wijzigingen in eigendom van de gebouwen heeft plaatsgevonden, is er ook wat 

veranderd met betrekking tot het parkeren. Vooral de inzenders gaan dat merken. 

Was u gewend bij oprijden van het terrein direct rechtsaf te slaan om uw trailer of 

vrachtwagen te parkeren, dat kan nu niet meer. Er is een groot hek gekomen. U 

wordt nu verwezen naar een andere plek. Vanuit de organisatie wordt u gevraagd de 

aanwijzingen m.b.t. het parkeren op te volgen. De entree voor de beide dagen in 

december is gratis. In januari wordt wel entree geheven. Alle dagen is er een 

livestream beschikbaar. 

 

• Juryleden 

Met betrekking tot de begeleiding van onze juryleden heb ik het initiatief genomen 

tot een enigszins gewijzigde aanpak. Veel meer ingestoken op het betrekken van 

mensen en verantwoordelijkheden laag in de organisatie leggen. Daarvoor heb ik een 

planmatige aanpak opgezet. Dat heeft na enige aanpassing n.a.v. wensen geleid tot 

een aantal “klankbordgroepen” in ons juryteam, die elk een eigen taak/onderdeel 

gekregen hebben. Ook zijn de tweejaarlijkse evaluatiegesprekken weer in het leven 

geroepen. 

 

• Aspirant juryleden 

Afgelopen voorjaar hebben we twee nieuwe mensen aan ons team van juryleden 

kunnen toevoegen. Zij hebben dit jaar volop meegedraaid op de premiekeuringen en 

fokdagen en zijn een welkome en gewaardeerde aanvulling op ons juryteam 

gebleken. Als we naar de toekomst kijken dan blijft het opleiden van nieuwe 

juryleden exterieur voor onze stamboekvereniging van groot belang. Daarom zijn we 

afgelopen jaar van start gegaan met een werkgroep opleiding en begeleiding aspirant 

juryleden. Deze werkgroep, bestaande uit vijf juryleden en het verantwoordelijke HB-

lid, is een aantal keren bijeen geweest en heeft zich gebogen over een goed en 

gedegen opleidingsplan voor nieuwe kandidaten. De leerpunten van de vorige keer 

zijn hierin meegenomen. Afgelopen zomer heeft de werkgroep een oproep voor 

belangstellenden voor de nieuwe juryopleiding gepubliceerd. Daarop kwamen in 

totaal 14 reacties binnen. Na selectie van de brieven zijn 8 kandidaten uitgenodigd 

voor een kennismakingsgesprek. Daarvan zijn er 7 door de werkgroep opleiding/ 

begeleiding toegelaten tot de opleiding. Deze start in februari en zal naar verwach-

ting twee tot drie jaar duren, mede afhankelijk van het moment waarop De Koepel 

haar opleiding fok jury weer gaat starten. 

De werkgroep opleiding/begeleiding en het HB vinden het belangrijk dat de 

kandidaten eerst een gedegen eigen interne opleiding volgen alvorens we mensen 

aanmelden voor de opleiding van De Koepel. 

De zeven mensen die in februari starten met de interne opleiding zijn: 

o Anna Marie Dijk, Leek 

o Renske Hamers, Molenschot 

o Corné van Herwaarden, Grathem 

o Ben Kiewiet, Zevenaar 
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o Renée ter Morsche, Ommen 

o Ariën van Mourik, Aalst 

o Arnoud Verkroost, Haaften 

Daarnaast starten er ook twee mensen voor de opleiding tot jurylid ABOP proeven:   

o Andries Boer, Veenhuizen 

o Anna Marie Dijk, Leek 

 

 

Bertus Plender, FTC zaken 

 
Protocol communicatie sperma onderzoek. 

  
Het resultaat van het sperma onderzoek alleen na ontvangst definitief rapport van Utrecht, 
per mail, en alleen naar de eigenaar van de pony sturen, niet eerder en niet anders hierover 
communiceren. 
Pas 2 dagen na het versturen van de informatie aan alle betrokken eigenaren wordt de 
uitslag op de site geplaatst. Zo kan er nog iets gecorrigeerd worden na reactie van de 
eigenaar en voor publicatie. 

 
Martin Broens vraagt waarom hengsten die het onderzoek nog niet hebben afgerond wel 
gepubliceerd worden. In verleden afgesproken dat we deze niet bekend zouden maken. 
Martin Kramp vindt dat we niet nog langer moeten wachten op uitslagen. Dan zijn we 
onderhand half mei.  
 
Annette van Boxtel en Reinanda Haverkamp vragen het woord. Zij vormen de redactie van 
ons orgaan. Zij zijn blij dat zij niet gekozen hoeven worden. Er wordt straks gestemd. Denk 
goed na wat je straks doet. Pleidooi voor stemmen over vrijwilligers. De redactie commissie 
wil graag blijven samenwerken met deze groep mensen. Bovendien staan er vacatures voor 
bestuursleden al langer open. Dit werk komt op het bordje van de huidige bestuursleden. 
 
Hans Schouls geeft aan dat het huidige bestuur zeker fouten heeft gemaakt. Er zijn constant 
2 vacatures. Hij geeft aan graag door te willen met het huidige team. 
 
Lezing over verwantschap in onze Shetlandpony populatie: 

 
Dr. Ir. B.J. (Bart) Ducro is als universitair docent verbonden aan de Wageningen 

Universiteit en is werkzaam bij het onderdeel Fokkerij en Genomica. Bart geeft in onze ALV 

een presentatie over verwantschap in onze Shetlandpony populatie. Verwantschap heeft 

invloed op de gezondheid van onze Shetlanders. Zo kan het een rol spelen bij het beoordelen 

van genetische risico’s en het voorkomen van erfelijke ziekten. 

 

Naar aanleiding van de presentatie vraagt Karin te Dam of het mogelijk is om het VW% op de 

BVI te krijgen. Bart geeft aan dat dit zeker tot de mogelijkheden behoord. 

Bart wordt met een bloemetje bedankt. 

 

Verder wil het bestuur nog een aantal personen bedanken. 
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Louisa Goossens is gestopt als bestuurslid omdat dit moeilijk te combineren was met een 

jong gezin. Zij krijgt een bloemetje. 

 

Theo Arts heeft zijn functie als lid van de FTC neergelegd. Ook hij krijgt een bloemetje 

Ook Annette van Boxtel wil het bestuur even in het zonnetje zetten. Lange carrière binnen 

het stamboek in vele functies. Zij geeft aan nu te stoppen als jurylid exterieur. Wel blijft ze 

jurylid aangespannen. Het bestuur stelt voor om Annette lid van verdienste te maken. 

Applaus van de zaal. 

 

6. Benoemingen en verkiezingen 

a. Voordracht inzake herbenoeming van leden van het bestuur: 

Mevr. J. Jensma 

Stemmingsuitslag, 113 voor, 12 tegen en 1 blanco. Herkozen 

Dhr. R. Molenkamp 

Stemmingsuitslag, 74 voor, 53 tegen en 1 blanco. Herkozen 

b. Verkiezing leden Fok technische commissie:  

Dit wordt niet ter stemming gebracht.  

 

9. Machtiging aan het bestuur om eventueel tijdens de vergadering genomen besluiten voor 

zover van toepassing in reglementen vast te leggen.  

Hiermee gaat de vergadering akkoord. 

 

10. Rondvraag 

• Ernst Termeer is teleurgesteld dat er niemand van het bestuur aanwezig was op de 

Jongeren fokdag. 

• Albert v. Asch. T.a.v. publicatie onder postuum naar de 2e fase. Dit kan niet omdat de 

hengst getoond moet worden bij promotie naar de volgende fase. Er staat ook geen 

jeugdindex vermeld. De eigenaar van de betreffende hengst heeft in 2022 de vraag 

neergelegd bij bestuur. Hij heeft hier van toenmalige FTC bestuurslid een mail met 

bevestiging over gehad. 

• Martin. Kramp haakt in op het punt van Albert van Asch. Het betreft een wijziging 

van het fokplan. Dit had via de LAR en dan de ALV gespeeld moeten worden. Wat ga 

je dan doen met andere overleden hengsten die in hetzelfde schuitje zitten. 

• Edwin van Werven vraagt met klem om dit punt beter te bekijken en te behandelen 

in de voorjaars ALV. Moet via normale procedure. 

• Martin Broens vraagt om bovenstaande te heroverwegen. Dit gaat het bestuur doen. 

• Harm Vissers geeft aan dat er vanaf volgend jaar (2024) 3 x influenza geënt moet 

worden. Bestuur zal dit duidelijk en tijdig communiceren naar de leden. 

• Arend Klaassen geeft aan dat het aantal uitgebrachte stemmen bij de verkiezing van 

dhr. Molenkamp niet klopt. Er zijn in totaal 126 stemgerechtigde mensen en er zijn 

128 stemmen uitgebracht. John Duteweerd heeft de stemmen nagekeken en geeft 

aan een overschrijffout te hebben gemaakt. De correcte uitslag is 74 voor, 51 tegen 

en 1 blanco.  

 

11. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering. Hij geeft aan dat het een dynamische vergadering is 

geweest. Helaas lukte het digitale stemmen niet. Bij de eerstvolgende LAR vergadering zal 

het online stemmen worden getest. 


